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Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw

Kassör Axel Flordal
Informationsansvarig Mijo Thoresson

Ordförande DP Lowe Fareld Krågen
Ordförande F6 Jesper Bergström

Ordförande FnollK Emma Ödman
Ordförande SNF Albert Vesterlund

representatnt Foc Emilia Roos
Ordförande FARM Eric Carlsson

Talman Erik Broback

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 12:03!

§2 Val av justerare Eric Carlsson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Emilia Roos representerar Foc i Martins frånvaro.
Beslut: att adjungera in Emilia Roos med förslagsrätt

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Mijo har suttit och fixat med julkortsutskickning, och lite andra info/sekreterar-
sysslor. Han har även gett blod tidigare idag, men mår ganska bra, rekommen-
derar att ge blod.
Axel fixade med beslutet om ekonomiska policyn från förra veckan, och har
skickat mail om det. Han ska sälja saker imorgon.
David har alltid grejer att göra och har varit produktiv under expfysen. Låset
är klart och fixat.
Carl har gjort styretarbete denna veckan.

§4.2 DP DP mår bra, taggar DUP imorgon, och förbereder inför julbordet.

§4.3 F6 Julkalendern är igång. Gasquerådet var igår och F6 fick sina gasquer. Alla i F6
har så jävla roligt.

§4.4 FnollK Emma var med och valberedde, så nu är nästa sak inval, och överlämningar.

§4.5 SNF SNF gör inte så mycket just nu. Ettan ska få lite extra hjälptillfällen i analysen,
så det har infats om. SNart kommer guldäpplesnomineringarna upp.

§4.6 Foc Foc höll i flipper turnering i går och det gick bra.

§4.7 FARM Det är bra med Farm, och de har tre gånger fler nominerade än förra året. De
har sitt sista asparr idag.
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§5 Incidenthantering Mötet går bakom stängda dörrar.

§6 Ekonomi: För mycket
kontanter i kassan

Axel säger att vi har för mycket kontanter just nu, det finns en gräns på 20000kr,
och att det måste godkännas på ett styretmöte. Vi behöver ej ha så mycket
kontanter.
Axel yrkar på att godkänna att vi har för mycket kontanter. att det är fine.
Beslut: att godkänna att det gjorts ett undantag från ekonomiska policyn.

§7 Vaccinbevis och
restriktioner

FHM har tagit fram nya regler som kåren har fått tolka. I tolkningen har kåren
sagt att vid offentliga tillställningar med deltagare ≥100 så ska vaccinationspass
krävas eller avstånd kunna hållas. Carl förstår det som att det främst gäller ET-
raj och Gasque. Kraven gäller ej privata sammankomster, vilket kåren definierar
som när sektionen arrar för sektionen, när utomstående ej kan deltaga eller köpa
biljetter. Jesper tipsar om att ha vaccinationspass på hemsidan på mobilen.

§8 Inför Sektionsmöte LP2 Carl har tagit fram en lista på saker vi behöver göra och ta beslut om innan
sektionsmötet om en vecka.

§8.1 Nomineringar till
FnollK

Nomineringen är färdig så den ska godkännas av styret.
Beslut: att godkänna valberedningens gruppnominering.

§8.2 Motionssvar
Sektionsgrisar

David presenterar motionens bakgrund och innehåll. Den allmänna stämningen
är bedrövad. Carl avbryter David mitt i punktlistan av att-satser. David yrkar
på att godkänna motionen i sin helhet.
Beslut: att yrka på att avslå motionen i sin helhet.

§8.3 Motionssvar Matsvin David presenterar motionen. Albert yrkar på avslag mitt i bakgrunden. "Up-
penbarligen kan vi ej godkänna den". Inval är LP1, och LP2 hålls aspningen.
David yrkar på att godkänna motionen med två oklara ändringsyrkanden.
Beslut: att yrka på att avslå motionen i sin helhet.

§8.4 Motionssvar
GrisTillFattigFamilj

David förklarar motionen. Det går att göra, det kostar typ 100 spänn.- David
om att köpa en gris till en fattig familj. Carl undrar om Axels åsikt om hur det
går att donera en gris. Axel vet inte riktigt, men det går nog. David påpekar
att det är väldigt lite pengar. Carl yrkar på att yrka bifall till att-sats 1 till 3,
men avslår att-sats 4 till 6. Eric yrkar på avslag. David yrkar på godkännande
i sin helhet. Carl ändrar sitt yrkande till att yrka på att godkänna att-sats 1-2.
Det är så jämnt mellan Carls förslag och avslag att votering krävs. Det är helt
jämnt. Det lottas. Det är så spännande, Albert tog avslagslotten.
Beslut: att yrka på att avslå motionen i sin helhet.

§8.5 Motionssvar Vårbal Mijo säger att han inte är helt med i svängarna men att de mer organise-
ringskunniga har kollat på möjliga lokaler och cateringfirmor. Eric undrar om
BalNgt har kollat om intresse. Mijo vet ej om någon sådan har skett. Eric tyc-
ker inte att det bör ske utan intresseundersökning. Axels uttalande som kassör
är att det är väldigt dyrt. Emma säger att det är samma veva som cortegen,
och att folk kanske inte är supertaggade på bal efter krök. Det påminns att
talman väntar utanför för att vara med på dessa punkter. Dålig stil, styret.
Eric undrar om man kan yrka på att skicka på remiss. Många tycker att det är
rimligt. Eric yrkar på att skicka det på remiss. David undrar om BalNgt skulle
vara intresserade av att arra även utan 20000kr i spons. Mijo tror ja, men vet
ej. Axel tycker att det är rimligt att skicka på remiss då han ej fått tänka så
länge på det. Axel yrkar på att skicka det på remiss med tillkravet att BalNgt
ska utgöra arbetsgruppen. Eric jämkar sig med Axels yrkande.
Beslut: att yrka på att skicka motionen på remiss med tillkravet att BalNgt
ska utgöra arbetsgruppen.
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§8.6 Motionssvar Personlig
skylt till sektionsbilen

Motionen innebär att köpa en registreringsskylt till sektionsbilen. Detta kom-
mer att kosta 6200 kr. Axel tycker att det är jätteonödigt, och yrkar på att
avslå motionen i sin helhet. Jesper tycker att det tillför jättemycket, och att
det är jättekul. Om vi är nära att rösta igenom en gris kan vi väl köpa en
registreringsskylt. Eric påpekar att det finns gånger då man ej vill associera
bilen med F, och att vi därför ej bör skaffa en sådan skylt. Albert säger att vi
också hyr ut den till privata medlemmar, och när de kör den kommer vi få stå
till svars för dem också. David påpekar att HLKPTRN inte kommer att kunna
kopplas till F, av folk som inte redan har koll.
Beslut: att yrka på att avslå motionen i sin helhet.

§8.7 Hantering av
dumvästnomneringar

Carl tycker att folk borde få veta att de blir dumvästnominerade så att de kan
använda sin rätt att avsäga sig sin nominering. Talmanspresidiet håller med.
Om man skall ha godkännande från alla blir det färre nomineringar då det är
svårt att få godkännande under sektionsmötet när de flesta sker. Jesper undrar
om man inte bara kan ha en lista av alla nominerade, mötet känner nej. Eric
tycker att det är rimligt att man måste godkänna sin nominering, precis som
med alla andra nomineringar. Det tas inte upp det kommande sektionsmötet,
men det kommer att diskuteras fram till nästa sektionsmöte.

§8.8 Uppdatering
arbetsgrupper

Carl säger att grisgruppen har varit produktiv. Köttfri sektion har inte varit
lika produktiva. Köttfri sektion har frågat SNF om hur mycket kött kontra
vegetariskt som äts. Albert vet att de vill göra mer till LP3, och att en gammal
kassör kommer att fråga dem vad de har gjort. Återremiss med samma grupp
diskuteras kontra remiss med ny arbetsgrupp. Styret lutar åt återremiss, om
inte köttfri sektion har några förslag. Detta är om sektionsmötet beslutar om
remiss igen. Carl frågar Erik om motionsstoppet varit, och köttfri sektion därför
ej kan komma med motion. Erik upplyser att de är arbetsgrupp så de kan ha
ett yrkande i sitt remissvar. Erik påpekar att styret borde bordlägga frågan
snarare än att yrka på återremiss om den bara är sen. Om undersökningen är
undermålig ska den däremot skickas på återremiss.

§9 Övriga frågor

§9.1 Städning av
skyddsrummet

Joy har berättat för David att det ser dåligt ut vid skyddsrummen. Trasiga
stolar finns och ska slängas. Joy- "Jag var nere i skyddsrummet och det ser
hemskt ut.". Axel påpekar att vi borde städa även inuti buren, men David
säger att det inte är lika tidskritiskt.

§9.2 Vaccinpassinfo för
talman

Erik undrar vad styret kom fram till. Carl säger att vi gick igenom mailet från
kåren, och att det finns som bilaga i kallelsen till styretmötet. Sektionsmötet
arrar inomhus för sektionens teknologer så det är fine.

§10 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 13:02!

Carl Strandby
Ordförande

Mijo Thoresson
Sekreterare

Eric Carlsson
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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